
1 

 

Z
H

M
-D

IR
-C

C
L
-0

3
-2

0
2

3
 

 

 

 

 

Breezy Home Insurance Plan Carbon Neutrality 
Campaign participation guide 

「自在家居」保險計劃碳中和計劃參與指南 

Thank you for supporting carbon emission reduction! To participate in our carbon neutrality campaign, simply complete a designated 

form and Zurich will offset the carbon emission of your household electricity consumption in the previous year by purchasing “Green-e 

Energy Certified Renewable Energy Certificate” to support renewable electricity. In addition, we will reward households with year-on-

year energy savings. This guide can point you to the right information for completing the “Carbon Neutrality Campaign “form.  

感謝您為減少碳排放出一分力。只要簡單填妥指定表格，蘇黎世會為你購買「Green-e可再生能源認證書」，為您過去一年內的家居用電

作碳補償。另外，如果您對比上一年有節省用電量，更可獲得奬勵！此參與指南會助您找到填寫「碳中和計劃」表格所需的資料。 

 

附表隨由蘇黎世(no-reply@hk.zurich.com)的「自在家居」保險計劃投保確認電郵（主旨：<Confirmation> Breezy Home Insurance 

– ZHMXXXXXXX）由附件形式發出，在附表中您可以找到以下填寫表格所需的資料： 

Schedule is attached in Breezy Home Insurance Plan enrollment confirmation email (Subject: <Confirmation> Breezy Home 

Insurance – ZHMXXXXX) sent by Zurich (no-reply@hk.zurich.com), you can find the following information you need for filling 

in the form in it: 

 

1) 投保人姓名 Name of policy holder*：<於「附表」的「投保人」欄／ “The insured” from the Schedule> 

2) 保單編號 Policy number *：<於「附表」的「保單編號」欄／ “Policy no.” from the Schedule> 

3) 電郵地址 Email Address1: 填寫您的電郵地址，將會用作後續聯絡、接收碳中和證書及禮券（如適用）。Your email for 

correspondence, receiving certificate for carbon offset and coupon (if applicable) 

*以上提供的相關可識別的個人資料只會用於此活動，並保存最多 15個月後銷毀。 

Identifiable personal information collected will only be used for this activity and keep for a maximum period of 15-month before destruction.  
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請預備最新一期的電費單，填寫表格時將需要以下資料。 

Please prepare the latest electricity bill, you will need to fill in the below information in the form. 

 

4) 電力公司 Power Company：選擇受保地址的電力公司 Select the power company for insured location 

香港電燈 The Hongkong Electric Co., Ltd 中華電力 China Light and Power 

 
 

5) 發單年月 Bill issuing year-month： 

填寫發單年和月 Select bill issuing year and month  

 

 

6) 過去一年用電參數 Electricity consumption reference for 

previous year： 

輸入最近 12個月的平均每日用電總量之總和 

Input the sum of day average in the nearest 12 months 

例子 Example: 

10+19+20+28+27+24+18+9+9+9+9+10=192 
 

 
 

5) 發單年月 Bill issuing year-month： 

填寫發單年和月 Select bill issuing year and month  

 
 

 

6) 過去一年用電參數 Electricity consumption reference for 

previous year： 

輸入最近 12個月的平均每日用電總量之總和 

Input the sum of day average in the nearest 12 months 

例子 Example: 

10+10+13+18+14+7=72 
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蘇黎世保險有限公司（於瑞士註冊成立之有限公司） 
香港港島東華蘭路 18 號港島東中心 25-26 樓 

Zurich Insurance Company Ltd (a company incorporated in Switzerland with limited liability) 
25-26/F, One Island East, 18 Westlands Road, Island East, Hong Kong 

v 

 

 
 

7) 前年用電參數 Electricity consumption reference for previous 

year： 

輸入第 13至 24個月前的平均每日用電總量之總和 

Input the sum of day average in the last 13th to 24th months.  

例子 Example: 

10+19+20+28+27+24+18+9+9+9+9+10=192 

 

 
 

7) 前年用電參數 Electricity consumption reference for previous 

year： 

輸入第 13至 24個月前的平均每日用電總量之總和 

Input the sum of day average in the last 13th to 24th months.  

例子 Example: 

11+9+14+16+15+9=74 
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